
Anteckningar förda vid styrelsemöte med Laholms Bridgeklubb 20190116 

Närvarande: Greger Sundgren, Gunilla Johansson, Roland Svensson, Thomas Knutsson, Lennart 

Norberg, Eva Lena Glimne, Gunnar Alexandersson och Mona Joleby 

1. Greger öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Ekonomin är god. 

4. Tävlingskommittén 

Silvertävlingen, Gunilla gjort inbjudan och tävlingsledare är ordnad. 

KM par, tävling handicap och scratch, fest på kvällen, Thomas ordnar med catering 

Avvaktar med Bridge och Mat. 

Eventuellt barometer andra onsdagen i månaden. 

5. Utbildningskommittén 

Sju elever på nybörjarkursen. Kommer att anordnas fadderbridge några onsdagskvällar, 

datum kommer. 

Fortsättningskurs med utbildningsmaterial, Ib och Roland kollar vad som finns. 

6. Materialkommittén 

Budlådorna är utbytta. 

Nya lagprotokoll finns. 

Gunilla och Lennart kommer till nästa styrelsemöte med förslag om fördelningen av de 

pengar som brickläggningen inbringar, till strokeförbundet och materiel till klubben. 

7. Hallands bridgeförbund 

Förbundsmöte hålls på Hökagården den 6 februari. 

Henrik Johanssons föreläsning betalades av förbundet. 

8. Övriga frågor 

Jourlistan fortsätter som tidigare. 

Om man kommer utan spelpartner, ska man vara på plats senast femton minuter före utsatt 

tid. 

Julfest samt sill och päror, då vi varit väldigt många, kommer i första hand att gälla för 

representationsmedlemmar och i mån av plats till övriga. 

Påminn medlemmarna om att köpa spelkuponger via nätet, så att klubben slipper så mycket 

kontanthantering. Lennart skriver meddelande till anslagstavlan. 

9. Nästa möte 13 mars kl.16.45. 

 

 

Greger Sundgren    Mona Joleby 

 

 

 

Ordförande    Sekreterare 


